
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 14. marts 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 251
Er det korrekt forstået, at alle sager i Arbejdsmarkedets Erhvervssikring (AES) sagsbe
handles i rækkefølge, så selv de mest simple og enkle sager skal vente lige så længe 
som de “tungeste” sager, selv om de er fuldt oplyste? I bekræftende fald kan og vil 
ministeren opfordre AES til at smidiggøre sin sagsbehandling, så at sagerne visiteres og 
håndteres i forskellige spor, så helt åbenlyse og enkle sager ekspederes hurtigere, så alle 
sager kun tager den tid, som sagens kompleksitet eller mangel på samme nødvendiggør, 
både i anmeldelsesfasen, belysningsfasen, dokumentationsfasen og afgørelsesfasen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dina Raabjerg (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dina.raabjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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